

**IDD 0030優惠收費服務計劃(適用計劃編號見附註1)之現有客戶(“客戶”)
有關香港寬頻網絡有限公司(「香港寬頻」)IDD 0030 優惠收費調整通知**

由2023年5月1日(「生效日期」)起，客戶賬戶內IDD 0030優惠收費服務計劃(適用計劃編號見附註1)之優惠收費將調整至每分鐘港幣\$0.98。客戶自生效日期起致電計劃所列優惠適用之國家/地區/目的地的收費將按此新收費率計算。

此外，上述優惠收費服務計劃將會於2023年12月31日終止。由2024年1月1日起，IDD 0030服務將按標準計劃收費計算。

如欲查詢IDD 0030優惠收費計劃及標準計劃收費詳情，請致電客戶服務熱線128 100。

附註：

1. 本IDD0030 優惠收費調整通知僅適用於以下之IDD 0030 優惠收費服務計劃：

ERS013/ ERS014/ ERT370/ ERT371/ ERT372/ ERT373/ ERT376/ ERT394/ OSC119/ OSC120/ OSC121/ OSC122/ OSC125/ OSC126/ OSC127/ OSC128/ OSC129/ OSC130/ OSC131/ OSC132/ OSC133/ OSC134/ OSC135/ OSC136/ OSC137/ OSC138/ OSC139/ OSC140/ OSC141/ OSC142/ OSC143/ OSC144/ OSC145/ OSC146/ OSC147/ OSC148/ OSC149/ OSC150/ OSC151/ OSC152/ OSC153/ OSC154/ OSC155/ OSC156/ OSC157/ OSC158/ OSC159/ OSC160/ OSC161/ OSC162/ OSC163/ OSC164/ OSC165 / OSC166/ OSC167 OSC168/ OSC169/ OSC170/ OSC171/ OSC172/ OSC173/ OSC174/ OSC175/ OSC176/ OSC177/ OSC178/ OSC179/ OSC180/ OSC181/ OSC182/ OSC183/ OSC184/ OSC185/ OSC186/ OSC188/ OSC189/ OSC190/ OSC192/ OSC193/ OSC194/ OSC195/ OSC196/ OSC197/ OSC198/ OSC199/ OSC200/ OSC201/ OSC202/ OSC203/ OSC204/ OSC207/ OSC208/ OSC209/ OSC210/ OSC211/ OSC212/ OSC213/ OSC214/ OSC215/ OSC216/ OSC217/ OSC218/ OSC220/ OSC221/ OSC222/ OSC223/ OSC224/ OSC225/ OSC227/ OSC229

2. 本收費調整通知將作為香港寬頻調整或推行以上相關服務收費 30 天前通知。如客戶於生效日期或之後仍於香港寬頻保持上述服務，所有更改或新收費(視乎情況而定)將於生效日期自動生效及對客戶具有約束力。本收費調整通知內所載之收費於公布時均為正確，惟香港寬頻有權隨時調整所列之任何收費。香港寬頻亦保留權利不時推行新收費而不作另行通知。

Existing Subscriber(s) of IDD 0030 Special Rate Offer Service Plan (please refer to Remark 1 for the applicable plan codes) (“Subscriber”)

Notice of Amendment to Hong Kong Broadband Network Limited (“HKBN”) IDD 0030 Special Rate Offer

With effect from 1 May 2023 (“Effective Date”), the special rates under Subscriber’s Special Rate Offer Service Plan (please refer to Remark 1 for the applicable plan codes) will be adjusted to HK\$0.98 per minute. From the Effective Date, such new rate shall apply when Subscriber calls the countries/regions/destinations which the special rate offer applies.

This special rate offer service plan will be terminated on 31 December 2023. From 1 January 2024, IDD 0030 service will be charged on the standard rate plan.

For details of the special rate offer service plan and standard rate plan, please feel free to contact our Customer Service Hotline at 128 100.

Remark:

1. This Notice of Amendment is only applicable to the following IDD0030 Special Rate Offer Service Plan(s):
ERS013/ ERS014/ ERT370/ ERT371/ ERT372/ ERT373/ ERT376/ ERT394/ ERT395/ ERT396/ OSC119/ OSC120/ OSC121/ OSC122/ OSC125/ OSC126/ OSC127/ OSC128/ OSC129/ OSC130/ OSC131/ OSC132/ OSC133/ OSC134/ OSC135/ OSC136/ OSC137/ OSC138/ OSC139/ OSC140/ OSC141/ OSC142/ OSC143/ OSC144/ OSC145/ OSC146/ OSC147/ OSC148/ OSC149/ OSC150/ OSC151/ OSC152/ OSC153/ OSC154/ OSC155/ OSC156/ OSC157/ OSC158/ OSC159/ OSC160/ OSC161/ OSC162/ OSC163/ OSC164/ OSC165 / OSC166/ OSC167 OSC168/ OSC169/ OSC170/ OSC171/ OSC172/ OSC173/ OSC174/ OSC175/ OSC176/ OSC177/ OSC178/ OSC179/ OSC180/ OSC181/ OSC182/ OSC183/ OSC184/ OSC185/ OSC186/ OSC188/ OSC189/ OSC190/ OSC192/ OSC193/ OSC194/ OSC195/ OSC196/ OSC197/ OSC198/ OSC199/ OSC200/ OSC201/ OSC202/ OSC203/ OSC204/ OSC207/ OSC208/ OSC209/ OSC210/ OSC211/ OSC212/ OSC213/ OSC214/ OSC215/ OSC216/ OSC217/ OSC218/ OSC220/ OSC221/ OSC222/ OSC223/ OSC224/ OSC225/ OSC227/ OSC229
2. This Notice of Amendment serves as HKBN 30 days’ prior notice to Subscriber regarding adjustments to or implementation of the relevant charges/rate as set out above. All changes or new charges/rate (as the case may be) will be effective automatically on the Effective Date and will be binding on Subscriber if Subscriber continues to maintain the above-mentioned service on or after the Effective Date under Subscriber’s HKBN account. The charges/rate contained in this Notice of Amendment are correct at the time of publication, but HKBN reserves the right to adjust any rates/charges listed at any time. HKBN also reserves the right to introduce new rates/charges from time to time without further notice.